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uw bericht van uw kenmerk ons kenmerk bijlagen
26 november 2020 mailbericht van 

khalid.abroudi
          

vragen naar/e-mail telefoonnummer datum
Jaak Boon 
jaak.boon@mow.vlaanderen.be 

          

     

Betreft: Brabantnet 'nu de werken van morgen plannen'

Geachte,

Ik heb uw mail van 26 november 2020 in goede orde ontvangen, en heb het 
document “motie nr. 99 Brabantnet -nu de werken van morgen plannen”, met de 
nodige aandacht gelezen.
Ik wil u vooreerst bedanken voor uw interesse in deze mobiliteitsproblematiek.

Ik ben van mening dat de mobiliteitskeuzes en plannen die ik - in de schoot van 
de Vlaamse Regering - heden uitrol, nauw aansluiten op de voorstellen uit de 
motie. Uiteraard werk ik dit beleid uit samen met de betrokken partners binnen 
het beleidsdomein MOW en de vervoerregioraden, in casu vervoerregio Vlaamse 
Rand en vervoerregio Leuven.

Ik som hieronder enkele hoofdelementen op, verwijzend naar uw schrijven.

Vervolledigen van de Ringtrambus van Jette tot Tervuren en een vergelijkbare 
beweging langs de Westzijde.
De vervoerregio Vlaamse Rand werkt momenteel aan het regionaal 
mobiliteitsplan, met inbegrip van de uitrol en studie van de vervoersassen en de 
HOV assen. Zowel de impact van een tangentiële OV-verbinding Jette Tervuren 
zoals eerder al opgenomen in planprojecten, als een “westelijke” HOV-as, worden 
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daarbij bekeken. Ik verwacht in de eerste helft van 2021 al de eerste planningsresultaten en 
doorrekeningen in verband met deze mogelijke assen.

De Luchthaventram verlengen naar Haacht. 
Ook hier bekijken de vervoerregio’s de mogelijkheid om de luchthaven verder noordelijk te ontsluiten, 
met inbegrip van een eventuele keuze langs Haacht.
Deze verbindingen langs Haacht maakten ook deel uit van de oorspronkelijk analyse “deeltracé 
Kampenhout-Sas - Brussel Noord via Kampenhout en Brucargo (T6,T7)”. De verbinding Haacht heeft de 
kwalificatie van een kernnet A-lijn gekregen. Als HOV-as werd de verbinding om uiteenlopende redenen 
niet geselecteerd. Een aantal van de toenmalige bezwaren blijven mijns inzien geldig, en worden verder 
meegenomen in de huidige planning.

Een trambusverbinding op het traject Brussel-Ninove (N8)
Voor dit project lopen er in synergie 3 verschillende planprocessen. 
Onder leiding van het agentschap Wegen en Verkeer loopt een grondige projectstudie over de 
(her)inrichting van deze N8 want een eventuele herinrichting  van de N8 is immer cruciaal voor dit 
project. De Werkvennootschap werkt de knoop R0 N8 uit. De Vervoerregio Vlaamse Rand bekijkt hoe deze 
vervoersas binnen het HOV vervoer kan worden ingepland.

U vult deze tracékeuzes aan met de verwijzing naar trambusverbindingen op het traject Brussel-Asse-
Aalst (N9), en naar het traject Brussel-Halle (N6). U verwijst verder eveneens naar de assen Leuven-Brussel, 
en Waterloo-Brussel.
Op Vlaams niveau kiezen we voor een gelaagd vervoerssysteem waarbij het treinverkeer op de bovenste 
schaal zit, maar geïntegreerd wordt met de andere vervoerslagen. Het valoriseren van deze 
treinverbindingen, en de overstap faciliteren via onze Hoppinpunten vormt hierin een belangrijke 
mobiliteitskeuze. 
Specifiek voor deze trajecten weten we dat het tevens verbindingen zijn met elk een hoog intrinsiek 
potentieel, en met vele attractiepolen langsheen het traject. Voor deze trajecten zal daarom ook de 
complementariteit van de busverbindingen afgewogen worden. Uiteraard passen we ook  dit in de 
planprocessen van de Vervoerregio’s in. 

In uw schrijven geeft u de stand van zaken weer. 
Ik kan u hierbij aangeven dat ik de nodige financiering van de geplande werken voorzie en uiteraard 
graag zo snel als mogelijk wil realiseren, maar uiteraard dit alles in synergie met de Vlaamse begroting.  
Het “1 ticketsysteem” wordt gepland in overleg met de 3 gewesten en de betrokken 
vervoersmaatschappijen (MIVB-De Lijn-TEC-NMBS). Alle betrokkenen zitten hier op één lijn en ik steun dit 
initiatief volledig. Ik hoop hiermee in de loop van het jaar 2021 positief te kunnen afronden.
Verder vraagt u in te zetten op het inrichten van de haltes en de mobipunten. Met mijn Hoppinplan zet ik 
in op een degelijke, geïntegreerde aanpak van de inrichting  van deze punten en op een 
gebruiksvriendelijke communicatie voor de reiziger via de Hoppin digitale mobiliteitscentrale en de 
digitale infopanelen.  
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De motie verwijst ook naar de modal shift 50/50. Conform het Vlaams regeerakkoord en mijn eigen 
beleidsbrief, kiezen we in Vlaanderen voor een ambitieuze modal shift (AMS) 40/60, en voor de 
vervoersregio’s Vlaamse Rand, Antwerpen en Gent streven we zelfs naar een aandeel van duurzame modi 
van minstens 50%. Ik begrijp dat u ook voor Vervoerregio Leuven ijvert voor een 50/50. Uiteraard kan 
een gunstigere modal split dan de huidige doelstelling (60/40) daar zinvol zijn. Er dient echter binnen en 
door vervoerregio Leuven bekeken te worden welke doelstelling precies vooropgesteld wordt, rekening 
houdend met de specifieke haalbaarheid en de verplaatsingspatronen, ruimtelijke structuur en 
randvoorwaarden van deze vervoerregio.

In het onderdeel “Brabantnet vervolg”, herneemt u bovenvermelde elementen en verwijst u naar het 
inzetten op hoogwaardige fietsverbindingen en fietssnelwegen. Deze visie ondersteun ik volledig. Ik zet 
via De Werkvennootschap in op een versnelde aanleg van de fietssnelwegen rond Brussel, en dit in kader 
van het multimodale project Werken aan de Ring.  Samen met de  vervoerregio’s, en de provincie Vlaams-
Brabant werken we aan de uitrol en realisatie van de fietsnetwerken. Eveneens met grote prioriteit. 
Specifiek voor de regio Vlaams-Brabant is beslist om bovenop bovenstaande middelen, nog eens 140 
miljoen euro uit te trekken voor fietsprojecten in de ruime Vlaamse Rand. 

Ik besluit met u te danken voor uw interesse en visie hieromtrent, en ben van mening dat mijn beleid 
nauw aansluit bij wat u vraagt. 

Ik werk inderdaad nu al aan de werken van morgen. Ik laat de processen lopen via de decretaal 
voorgelegde procedures; via MOW en de Vervoerregio’s. Ik zet via De Werkvennootschap verder in op de 
realisatie en uitrol van de bestaande trambustrajecten Brabantnet. 

In de hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groeten,

Lydia Peeters
Minister van Mobiliteit en Openbare Werken
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